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فیلم گران نمی سازم 

بهمن گودرزی، کارگردان فیلم »هاوایی«:  با اینکه هر 5 فیلم ســینمایی بلند من به ســوددهی رسیده  است 
هرگز فروش فیلم هایم را پیش بینی نمی کنم. من فیلمساز گران سازی نیستم، تولید را بلدم و بخش خصوصی 

را می شناسم؛ تمامی نکات حرفه ای را هم رعایت  می کنم و فیلم می سازم./صبا 

قرار نیست همه فیلم ها برای جشنواره انتخاب شوند 
مجتبی امینی، دبیر چهل ودومین جشــنواره فیلم فجر:   قرار نیســت همه فیلم ها انتخاب شــوند. من هم در 
دوره های مختلف فیلم داشتم و مواقعی هم اثرم به جشنواره راه داده نشد. ما خوشبختانه هیأت انتخاب داریم 

درحالی که برخی از جشنواره های الف دنیا هیأت انتخاب ندارند./ ایسنا  

آغاز چهاردهمین جشنواره فیلم 
عمار با تجلیل از لطیفی

چهاردهمین دوره جشنواره مردمی فیلم عمار، ۲۱دی در 
سینما فلس��طین تهران آغاز به  کار کرد. در آیین افتتاحیه 
این جشنواره از برگزیدگان بخش های نماهنگ، فیلمنامه، 
پویانمایی، فیلم م��ا، برنامه تلویزیون��ی و تولیدات فضای 
مجازی تقدیر ش��د. این جش��نواره  تا ۲۸ دی در س��ینما 

فلسطین تهران برگزار می شود.
سعید خورشیدی، عضو شورای سیاستگذاری چهاردهمین 
جش��نواره مردمی عمار در این مراس��م گفت: رس��انه از 
حوزه هایی است که به  ش��دت نیازمند حضور مردم است. 
جش��نواره عمار تلاش کرده تا س��ازوکاری ب��رای چنین 
حضوری داشته باش��د. این رویداد در ش��رایط بی عدالتی 
رسانه ای ش��کل گرفته اس��ت. وی با گرامیداشت یاد نادر 
طالب زاده گفت: حوزه فرهنگ به عرصه تبادل معنا تبدیل 
شده و حوزه رسانه یکی از حوزه هایی است که نیازمند حضور 
آحاد مردم است. اگر   معتقدیم  با جنگ های مختلف همراه 
هستیم، این جنگ ها نیازمند این هستند که آحاد مردم در 
تولید و مصرف فرهنگی حضور داش��ته باشند و جشنواره 
عمار تلاش کرده که برای چنین مواردی حاضر باش��د. در 
 این مراسم برگزیدگان جش��نواره در رشته های مختلفی 

معرفی شده اند. 
از محمد حسین لطیفی نیز برای فیلمنامه »وفا« با حضور 
محمدتقی فهیم منتقد، محس��ن علی اکبری تهیه کننده و 
انسیه شاه حس��ینی کارگردان و نیز خانواده های شهیدان 
عمار بهمنی و همسر شهید غلامحس��ین سلیمی تجلیل 
شد. لطیفی پس از تقدیر گفت: به دلیل حضور و تشویق ها 
و انرژی شماست که لطیفی با این سن هنوز جرأت می کند 
فیلم بسازد؛ درحالی که یکی از سخت ترین کارها در کشور 

فیلمسازی اس��ت. وی افزود: فیلم های من برخی 
بیش��تر و برخی کمتر به دل نشس��ته و امروز از 
عزیزانی که در این مراسم در خدمتشان هستم 
ممنونم . این اتفاق ها مس��ئولیت من را خطیرتر 

می کن��د. اگر فیلم بس��ازم و یا نس��ازم 
می خواهم مردم دع��ا کنند که کار بد 

نسازم.
افتتاحی��ه جش��نواره مردمی فیلم 
عمار در دوره چهارده��م با اهدای 
 هفت فانوس و جایزه ویژه دستکش

ننه عصمت پایان یافت.

جشنواره

تئاتر خوب هست،کم استتئاتر خوب هست،کم است
گفت وگو با سیامک صفری که این روزها سریال »پدر گواردیولا« را در شبکه نمایش خانگی دارد

سریال پدر گواردیولا چه ویژگی ای داشت 
که بازی در آن را پذیرفتید؟ 

وقتی با کار روبه رو شدم، نقش پوری شخصیت آشنایی 
 به نظرم آمد. پوری آدمی  اســت کــه نمونه هایش را 
دور و برمان زیاد می بینیــم؛ آدم هایی که برای زندگی 
می جنگند. این جنگیدن برای زندگی و انبوه مشکلاتی 

که با آنها سر و کار داشت، برایم جذاب بود.
از اول برای همین نقش با شما صحبت شد؟ 

چراشد. روزی که به دفتر گروه رفتم برای همین دعوت 
شده بودم. آنجا آقای نعمت الله خیلی ابراز خرسندی کرد 
که من این نقش را بازی کنم  چون معتقد بود می توانم 
خوب از پس این نقش برآیم. او چنین تصوری داشت. 

نمی دانم این اتفاق واقعا افتاده یا نه.
قبل از شروع تصویربرداری طرحی از این شخصیت 
داشتید یا در طول فیلمبرداری شکل گرفت؟ اصولا برای 

نقش ها از قبل طراحی می کنید؟ 
بعضی وقت ها این کار را می کنم. عموما شــرایط کاری 
تئاتر این اجازه را بیشــتر به من می دهــد که بتوانم 
شــخصیت را تصویر کنم. پراهمیت ترین موضوع در 
برخورد من با شــخصیت، فضای آن نقش است. یعنی 
درک و عینیت دادن بــه آن. در حوزه تصویر همه  چیز 

فشرده تر است و بستگی به شرایط دارد. 
یعنی وقت چندانی برای ساخت شخصیت 

از پیش ندارید.
بله. ولی با همه اینها تجربه تئاتر به مــن یاد داده وقتی 
شخصیت را در متن می خوانم سعی  کنم فضایش را دریافت 

کنم. در مورد پوری هم همین اتفاق افتاد. وقتی با این 
شخصیت مواجه شدم و بعد با فضایی که طراح صحنه 
در ساخت آن سینمای متروک به وجود آورده بود، 
سعی کردم شخصیت را طوری بسازم که بخشی از 
فضا باشد. یعنی بیننده احساس نکند که این آدم مال 

این فضا نیست. فکر می کنم در این کار هم موفق شدم. 
یعنی پوری عین فضایی بود که در آن زندگی می کرد. 

اگر دقت کنید می بینید انگار این فضا برایش آشناست و 
از قبل و تا ابد این آدم بخشی از این فضاست.

سیامک صفری را به عنوان بازیگر تئاتر می شناسیم. یک تئاتری وفادار که 
می گوید تئاتر در زندگی اش نقش ویژه ای دارد، حتی اگر کم کار شده باشد. 
او فیلم ها و سریال های زیادی هم بازی کرده است. جدیدترین حضورش در 
حوزه تصویر، سریال پدر گواردیولاست که فصل دومش به کارگردانی سعید نعمت الله از شبکه نمایش خانگی در حال 

پخش است. با او درباره این سریال، شبکه نمایش خانگی و تئاتر صحبت کردیم.

شقایق عرفی نژاد گفت و گو
روزنامه نگار

اولین تجربه  شــما در 
شبکه نمایش خانگی چطور بود؟ 

 چه بازخوردهایی گرفتید؟ 
خوب بــود. آدم هایی که در مترو 
و تاکسی یا موقع خرید دیده ام، 
شخصیت پوری را دوست دارند و 

با آن ارتباط برقرار کرده اند.
 در تئاتــر کــم کار 

شده اید. علتش چیست؟ 
بله. کم کار شــده ام، ولی به این 
معنی نیست که کار نمی کنم. به 
تازگی نمایش کلنل که در آن بازی 
می کردم، در تالار وحدت تمام شد. 
ولی در کل مثل گذشــته زیاد در 
تئاتر نیستم. یک بخش اش به دلیل 

مسائل و شرایط زندگی است.
 شــاید کارهای خوبی 

هــم مثــل دهــه 80 روی صحنه 
 نمی رود که بخواهید در آنها حضور

داشته باشید. 
بلــه. کار خوب کم شــده اســت و 

کارگردان های خوبی که به آنها مطمئن 
باشید، کمتر کار می کنند. ولی باز هم به 

این معنی نیست که تئاتر را رها کرده ام. 
همچنان درگیر آن هســتم و در زندگی ام 

جایگاه ویژه ای دارد.
الان مشــغول چــه کاری 

هستید؟ 
در مجموعــه تلویزیونی مهیــار عیار به 

کارگردانی سیدجلال حاتمی  در حال بازی 
هستم که فکر می کنم عید پخش شود. سریال 

۳0 قسمت است و به نظرم داســتان جذاب و 
بامزه ای دارد. در مقطعی از تاریخ اتفاق می افتد، 
ولی سریال تاریخی نیســت. فقط در یک معماری 

تاریخی رخ می دهد.
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پیشتازی »نیمونا« در نامزدی جوایز آنی
پنجاه ویکمین جایزه آنی برای 
انتخاب بهترین انیمیش��ن های 
س��ال، نامزدهای��ش را معرفی 
کرد و »نیمون��ا«، فانتزی علمی 
تخیل��ی نتفلیکس با کس��ب 

۹نامزدی پیشتاز کسب جایزه ش��د. این انیمیشن درباره یک 
شوالیه خرابکار و نوجوانی در حال رشد است. نامزدی در بخش 
بهترین فیلم، کارگردانی، انیمیشن شخصیت، طراحی کاراکتر 
و طراحی تولید ازجمله بخش هایی اس��ت که این فیلم در آن 
امیدوار به کسب جایزه است. »نیمونا« با انیمیشن های موفق 
دیگر سال چون »مرد عنکبوتی: در دنیای عنکبوتی« از سونی، 
»س��وزامی« فانتزی- ماجراجویی ژاپنی و»لاک پش��ت های 
نینجای نوجوان جهش یافته: آشوب جهش یافته« و »پسر و مرغ 
 ماهی خوار«میازاکی برنده گلدن گلوب امسال رقابت می کند. 
در بخش تلویزیونی هم »سامورایی چشم آبی« پروژه دیگری از 

نتفلیکس در صدر قرار گرفت و ۷نامزدی کسب کرد. 

فیلمی که تماشاگر دارد و مشتری ندارد
نسخه اصلاح و مرمت شده فیلم سینمایی »دندان مار« ساخته مسعود 
کیمیایی عصر روز چهارشنبه بیستم دی در موزه سینما اکران و پس 
از آن نیز توسط جواد طوسی و ش��اهپور عظیمی مورد نقد و بررسی 
قرار گرفت. در ابتدای این نشست پیام صوتی مسعود کیمیایی پخش 
شد. کیمیایی در بخشی از این پیام با عذرخواهی از تماشاگران به دلیل 
حضور نیافتنش گفت: من این فیلم را بس��یار دوست دارم زیرا جزو 
آثاری است که برای من با خاطره و هنر همراه بوده است. این فیلم برای 
دوره ای اس��ت که هنر مهم بود.  وی ادامه داد: مخاطب 
برای من همیشه مهم بوده است و خوشحالم که امروز 
شما برای تماشای این فیلم آمده اید و خوشحال تر 
هستم از اینکه فیلم های اینچنینی همچنان مخاطب 
دارد.خوشبختانه فیلم هایی همچون »دندان مار« 
هنوز تماشاگر دارد و فقط مشتری ندارد. جواد 
طوسی نیز در این نشس��ت گفت:  در فیلم 
»دندان مار« یکی از بهترین مجموعه های 

بازیگری را شاهد هستیم.


